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报考人证书有效期内工作情况说明
Description of working within the validity period of the certificate

	报 考 人
Candidate
	
	身份证号

ID Card：
	

	单位名称
Unit
	

	持证期间工作中有无责任事故和技术失误?     (是YES      (否NO
Any responsible accidents and technical errors? 

如果否，请说明情况：
If yes, please explanation situation.



	持证期间工作中是否存在明显中断?           (是YES      (否NO
A obvious interruption in work?*

如果是，请说明情况：
If yes, please explanation situation.


	注：明显中断是指在—时间内工作的中断或变动而在此中断期间持证人不从事与其取证方法、 级别相一致的实践工作而且总的中断时间超过一年。

Note: "Obvious interruption" refers to the interruption or change of working for a period of time, during which the holder does not engage in practical work consistent with his method and level of evidence collection, and the total time exceeds one year. 



	以上信息由雇主单位的责任3级人员负责填写，确保信息的准确和真实。

The above information is filled out by unit Responsibility Level 3 personneland ensures the accuracy and authenticity of the information

	联系电话

Tel:
	责任3级人员签字:
Responsibility Level 3 Sign

日期(Date): 

	电子邮箱

Email
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